
Models: Ducted Air Handlers: MVP-18-HP-MUAH-230A00-O, MVP-24-HP-MUAH-230A00-O, MVP-30-HP-MUAH-230A00-O, 
MVP-36-HP-MUAH-230A00-O, MVP-48-HP-MUAH-230A00-O, MVP-60-HP-MUAH-230A00-O
Condensers: CENTRAL-24-HP-C-230B00-O, CENTRAL-30-HP-C-230B00-O, CENTRAL-36-HP-C-230B00-O,  
CENTRAL-48-HP-C-230B00-O, CENTRAL-60-HP-C-230B00-O

This non-transferable warranty provides for a total of 10 years of limited warranty coverage. This warranty applies to all units installed in owner- 
occupied residences, multi-family residences, and limited commercial applications which use a 1-Phase power supply. 

The unit models listed above are warranted by "MRCOOL" against defects in materials and workmanship under normal use and maintenance, as
provided below:

To the original owner, MRCOOL provides a non-transferable warranty period of ten (10) years on the compressor and ten (10) years on all 
parts and ten (10) years labor (the first 90 days of the 10 year labor warranty is the responsibility of the installing company) to the original end 
user. The warranty on all labor, parts, and compressor is provided to the original end user given the following conditions and limitations:

This warranty DOES NOT continue after the unit is removed from the location where it was originally installed.

This warranty DOES NOT apply to, and no warranty is offered by MRCOOL on any unit that IS NOT purchased from an authorized
dealer and installed with adherence to all applicable federal, state, and local codes, policies and licensing requirements. The services of a 
professional installer ARE NOT required when the MRCOOL Quick Connect Pre-Charged Line Set is used in the installation. The services of 
a professional installer ARE required when the MRCOOL Quick Connect Pre-Charged Line Set IS NOT used in the installation.

The 10 year warranty period DOES NOT apply to any unit that is installed with a used, incompatible, and/or unapproved condenser/air 
handler. If a used, incompatible, and/or unapproved condenser/air handler IS used the WARRANTY WILL BE VOIDED.

The parts and compressor warranty period begins on the date of the original installation. The labor warranty starts on the ninety first (91)
day following the date of original installation. If that date cannot be verified, the warranty period begins three (3) months after the month of 
purchase. 

As its only responsibility, and your only remedy, MRCOOL will furnish a replacement part, without charge for the part only, to replace any part that 
is found to be defective due to workmanship or materials under normal use and maintenance. For warranty credit, the defective part must be 
returned to a MRCOOL heating and air conditioning products distributor by a state or province certified or licensed contractor. Any part replaced 
pursuant to this warranty is warranted only for the unexpired portion of the warranty term applying to the original part. 

This warranty DOES NOT apply to freight, maintenance, or system diagnostics, or any other cost associated with the operation of the unit. 
MRCOOL will not pay for electricity or fuel costs, or increases in electricity or fuel costs, for any reason, including additional or unusual use of 
supplemental electric heat. This warranty does not cover refrigerant. 

MRCOOL IS NOT responsible for any of the following: 

1. Damage or repairs required as a consequence of faulty installation or application. 
2. Failure to start due to voltage issues, bad fuses, open circuit breakers, or damage due to faulty electrical service.
3. Damage as a result of floods, fires, winds, lightning, accidents, corrosive atmosphere or other conditions beyond the control of MRCOOL. 
4. Damage or repairs required as a result of the use of components or accessories not compatible with this unit. 
5. Units installed outside the United States or its territories, or Canada. 
6. Normal maintenance as described in the installation and operating manual, such as cleaning of the coils, filter cleaning and/or 

replacement, and lubrication. 
7. Parts or accessories not supplied or designated by MRCOOL. 
8. Damage or repairs required as a result of any improper use, maintenance, operation or servicing. 
9. Damage or failure to start due to interruption and/or inadequate electrical service. 

10. Any damage caused by frozen or broken water pipes in the event of equipment failure. 
11. Changes in the appearance of the unit that do not affect its performance. 
12. Replacement of fuses and replacement or resetting of circuit breakers. 
13. Units operated in incomplete structures. 
14. Damage or repairs required as a result of the use of used or recycled refrigerant. 

For further information about this warranty visit mrcool.com rev. 10.03.24

LIMITED WARRANTY
for Central Ducted Hyper Heat

Any controversy or claim arising out of or relating to this product or product warranty, or the breach thereof, shall be settled by arbitration administered by the 
American Arbitration Association in accordance with its Arbitration Rules in McCracken County, Kentucky, and judgment on the award rendered by the 
arbitrator(s) may be entered in any court having jurisdiction thereof.

This warranty is provided in lieu of any and all other warranties, expressed or implied, including any implied warranty of merchantability and fitness for a 
particular purpose.  Whether any claim is based on negligence or other tort, breach of warranty or other breach of contract, or any other theory, IN NO EVENT 
SHALL MRCOOL, LLC BE LIABLE FOR INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES TO ANY PERSONAL, INTANGIBLE, AND/OR REAL PROPERTY; NOR SHALL 
MRCOOL, LLC BE LIABLE FOR EXPENSES RESULTING FROM BUSINESS INTERRUPTION, INCLUDING BUT NOT LIMITED TO LOST PROFITS, EXTRA UTILITY 
COSTS OR OTHERWISE. Some states and provinces do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so the above exclusion 
may not apply to you.

®

www.mrcool.com



Modèles : Unités de traitement d'air avec conduit: MVP-18-HP-MUAH-230A00-O, MVP-24-HP-MUAH-230A00-O, MVP-30-HP-MUAH-230A00-O, 
MVP-36-HP-MUAH-230A00-O, MVP-48-HP-MUAH-230A00-O, MVP-60-HP-MUAH-230A00-O

La présente garantie non transférable prévoit une couverture de garantie limitée de 10 ans au total. La présente garantie s'applique à toutes les unités 
installées dans des résidences occupées par leur propriétaire, des résidences multifamiliales et des installations commerciales limitées fonctionnant 
avec une alimentation monophasée.

Les modèles énumérés ci-dessus sont garantis par « MRCOOL » contre tout défaut matériel et de fabrication dans des conditions normales
d'utilisation et d'entretien, tel qu'indiqué ci-dessous :

MRCOOL offre à l'utilisateur initial une garantie non transférable de dix (10) ans sur le compresseur, de dix (10) ans sur toutes les pièces et de dix (10) 
ans sur la main-d'œuvre (les 90 premiers jours de la garantie de 10 ans sur la main-d'œuvre sont à la charge de l'entreprise d'installation). La garantie 
sur l'ensemble de la main-d'œuvre, des pièces et du compresseur est fournie à l'utilisateur initial selon les conditions et limitations suivantes :

La présente garantie CESSE lorsque l'unité est retirée de l'endroit où elle a été initialement installée.

La présente garantie NE S'APPLIQUE PAS à, et aucune garantie n'est offerte par MRCOOL sur toute unité qui N'A PAS ÉTÉ achetée 
auprès d'un revendeur autorisé et installée conformément à tous les codes, politiques et exigences de licence fédéraux, 
provinciaux et locaux applicables. Il N'EST PAS nécessaire de recourir aux services d'un installateur professionnel si vous utilisez 
l'ensemble de conduits préchargés MRCOOL Quick Connect lors de l'installation. Les services d'un installateur professionnel SONT 
nécessaires lorsque l'ensemble de conduits préchargés MRCOOL Quick Connect N'EST PAS utilisé dans l'installation.

La période de garantie de 10 ans NE S'APPLIQUE PAS à toute unité installée avec un condenseur ou une unité de traitement d'air 
usagé, incompatible et/ou non approuvé. Si un condenseur ou une unité de traitement d'air usagé, incompatible et/ou non 
approuvé EST utilisé, la GARANTIE SERA ANNULÉE.

La période de garantie sur les pièces et le compresseur débute à la date de l'installation initiale. La garantie sur la main-d'œuvre débute le
quatre-vingt-onzième (91) jour suivant la date de l'installation initiale. Si cette date ne peut être vérifiée, la période de garantie débute à compter du 
troisième (3) mois suivant le mois d'achat. 

Notre responsabilité se limite à la réparation ou au remplacement, qui représente votre seul recours en vertu de cette garantie. Par conséquent, MRCOOL 
fournira une pièce de rechange, sans frais pour la pièce seulement, afin de remplacer toute pièce qui s'avérerait défectueuse en raison d'un défaut de 
fabrication ou matériel dans des conditions normales d'utilisation et d'entretien. Pour bénéficier de la garantie, la pièce défectueuse devra être retournée 
à un distributeur de produits de chauffage et de climatisation MRCOOL par un entrepreneur certifié ou agréé par l'État ou la province. Toute pièce 
remplacée dans le cadre de la présente garantie n'est garantie que pour la durée restante de la période de garantie applicable à la pièce d'origine.

La présente garantie NE S'APPLIQUE PAS aux frais de transport, d'entretien, de diagnostic du système ou à tout autre coût associé au
fonctionnement de l'unité. MRCOOL ne couvrira pas les coûts d'électricité ou de carburant, ni leur augmentation, pour quelque raison que ce
soit, incluant l'utilisation supplémentaire ou anormale d'un chauffage électrique d'appoint. Cette garantie ne couvre pas le réfrigérant.

MRCOOL N’EST PAS responsable de :

1. Tout dommage ou réparation nécessaire résultant d'une installation défectueuse ou d'une utilisation inappropriée.
2. Défaut de démarrage dû à des problèmes de tension, à des fusibles défectueux, à des disjoncteurs ouverts ou à des dommages dus à un service 

électrique défectueux.
3. Tout dommage résultant d'une inondation, d'un incendie, du vent, de la foudre, d'un accident, d'une atmosphère corrosive ou de toute autre condition 

indépendante de la volonté de MRCOOL.
4. Tout dommage ou réparation nécessaire résultant de l'utilisation de composants ou d'accessoires non compatibles avec cette unité.
5. Les unités installées en dehors des États-Unis et de ses territoires, ou du Canada.
6. L'entretien normal tel que décrit dans le manuel d'installation et d'utilisation, comme le nettoyage des serpentins, le nettoyage et/ou le remplacement du 

filtre ainsi que la lubrification.
7. Pièces ou accessoires non fournis ou non spécifiés par MRCOOL.
8. Tout dommage ou réparation nécessaire, résultant d'une utilisation, d'une maintenance, d'un fonctionnement ou d'un entretien inappropriés.
9. Tout dommage ou défaut de démarrage dû à une interruption et/ou à une mauvaise alimentation électrique.

10. Tout dommage causé par des tuyaux d'eau congelés ou brisés en cas de dysfonctionnement de l'appareil.
11. Toute modification de l'apparence de l'unité qui n'affecte pas ses performances.
12. Le remplacement des fusibles et le remplacement ou le réenclenchement des disjoncteurs.
13. Les unités utilisées dans des structures qui ne sont pas achevées.
14. Tout dommage ou réparation nécessaire résultant de l'utilisation de réfrigérant usagé ou recyclé. 

Pour plus d'informations concernant cette garantie, veuillez visiter le site mrcool.com rev. 11.18.24

Garantie restreinte
for Central Ducted Hyper Heat

La présente garantie est fournie en remplacement de toute autre garantie, explicite ou implicite, notamment toute garantie implicite de qualité marchande et de 
conformité à un usage particulier. Que toute réclamation soit fondée sur une négligence ou un autre délit, une violation de garantie ou toute autre violation de contrat, 
ou toute autre théorie, MRCOOL LLC NE SAURAIT EN AUCUN CAS ÊTRE TENUE RESPONSABLE DES DOMMAGES ACCESSOIRES OU INDIRECTS CAUSÉS À DES BIENS 
PERSONNELS, INCORPORELS OU RÉELS, NI DES DÉPENSES RÉSULTANT DE L'INTERRUPTION DES ACTIVITÉS, Y COMPRIS, MAIS SANS S'Y LIMITER, LES PERTES DE 
PROFITS, LES COÛTS SUPPLÉMENTAIRES DES SERVICES PUBLICS OU AUTRES. Certains États et provinces ne permettent pas l'exclusion ou la limitation des 
dommages accessoires ou indirects, de sorte que l'exclusion ci-dessus peut ne pas s'appliquer à vous.
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Condenseurs: CENTRAL-24-HP-C-230B00-O, CENTRAL-30-HP-C-230B00-O, CENTRAL-36-HP-C-230B00-O, CENTRAL-48-HP-C-230B00-O,   
CENTRAL-60-HP-C-230B00-O


